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Dane osobowe 

 

PROTOKÓŁ NR 108/2024 

z CVIII SESJI RADY MIEJSKIEJ GÓRY KALWARII 

odbytej 21 lutego 2024 r. 

 

 

CVIII sesja Rady Miejskiej Góry Kalwarii odbyła się w Ośrodku Kultury w Górze 

Kalwarii, przy ul. Porucznika Jana Białka 9. 

 

Szczegółowy przebieg obrad przedstawia nagranie z sesji. 

Linki do nagrania: 

https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/46144/sesja-rady-miejskiej-g%C3%B3ry-

kalwarii-nr-cviii-w-dniu-21-lutego-2024-godz-1430.htm 

 

Punkt 1. Otwarcie CIII sesji Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa o godzinie 14:30 otworzyła 

CVIII sesję Rady Miejskiej. Poinformowała, że obrady są transmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, a nagranie obrad będzie udostępnione 

w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy. 

Ponadto poinformowała o konieczności stosowania zasad wynikających z przepisów 

o ochronie danych osobowych. 

Następnie po potwierdzeniu przez radnych obecności w systemie eSesja stwierdziła 

prawomocność obrad. 

W posiedzeniu udział wzięło 20 radnych. 

Obecni radni: 

1. Zbigniew Adamczyk 

2. Łukasz Baran  

3. Monika Bolek 

4. Aleksandra Fedynicz-Komosa 

5. Jan Jarosz (obecny od godz. 14: 40) 

6. Teresa Jędral 

7. Wojciech Kochański 

8. Szymon Krupa 

9. Czesława Iwona Książek 

10. Beata Mika 

11. Bożena Molak 

12. Zenon Nadstawny 

https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/46144/sesja-rady-miejskiej-g%C3%B3ry-kalwarii-nr-cviii-w-dniu-21-lutego-2024-godz-1430.htm
https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/46144/sesja-rady-miejskiej-g%C3%B3ry-kalwarii-nr-cviii-w-dniu-21-lutego-2024-godz-1430.htm
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13. Beata Polaczyńska 

14. Andrzej Posiewka 

15. Jakub Rącz 

16. Jan Rokita  

17. Iwona Szymańska 

18. Tomasz Ura 

19. Urszula Wroniewicz 

20. Rozalia Zdulska 

Nieobecny: Jacek Gliński 

 

W załączeniu do protokołu: 

-lista obecności radnych wraz z raportem obecności radnych wygenerowanym z systemu 

eSesja załącznik nr 1; 

-lista obecności przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych 

gminy załącznik nr 2; 

-lista obecności gości załącznik nr 3. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa powitała Radnych Rady 

Miejskiej, Burmistrza Miasta i Gminy Góra Kalwaria Arkadiusza Strzyżewskiego wraz 

z zastępcą Mateuszem Bajem, Sekretarza Gminy Piotra Walczaka, Skarbnika Gminy Ewę 

Sobiepanek, Przedstawiciela Bractwa Misterium MP Łukasza Głodka, Sołtysów, 

pracowników urzędu oraz dyrektorów jednostek gminnych i mieszkańców. 

Punkt 2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa przedstawiła porządek. 

 

1. Otwarcie CVIII sesji Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Wystąpienie Bractwa Misterium Męki Pańskiej w Górze Kalwarii. 

4. Sprawozdanie Burmistrza o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym. 

5. Projekt uchwały zmieniającej Uchwałę zmieniającą Uchwałę w sprawie utworzenia 

Żłobka Miejskiego w Górze Kalwarii i nadania mu statutu. 

6. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Góra Kalwaria do Związku i przyjęcia 

Statutu „Związku Powiatowo-Gminnego Otwockie Przewozy Gminno Powiatowe” 

z siedzibą w Otwocku. 

7. Projekt uchwały w sprawie przejęcia od Województwa Mazowieckiego zadania 

zarządzania publicznymi drogami wojewódzkimi. 

8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria, oznaczonej jako 

działka ewidencyjna nr 7/16, położonej w miejscowości Góra Kalwaria w obrębie 10-01. 
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9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria. 

10. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

fragmentu wsi Kąty - cz. I. 

11. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

fragmentu wsi Tomice cz. I. 

12. Rozstrzygnięcie Rady Miejskiej Góry Kalwarii o sposobie rozpatrzenia 

nieuwzględnionych przez Burmistrza uwag wniesionych do wyłożonego do publicznego 

wglądu projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu 

miasta Góra Kalwaria – rejon ul. Lipkowskiej część I. 

13. Rozstrzygnięcie Rady Miejskiej Góry Kalwarii o sposobie rozpatrzenia 

nieuwzględnionych przez burmistrza uwag wniesionych do wyłożonego do publicznego 

wglądu projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu 

wsi Wojciechowice – część północna. 

14. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej gminy Góra Kalwaria na lata 2024–2037. 

15. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2024 rok. 

16. Informacja przewodniczącego rady o zgłoszonych wnioskach w sprawie dokonania 

poprawek lub uzupełnienia protokołu z CVII sesji Rady Miejskiej w dniu 31.01.2023 r. 

17. Sprawy różne: 

a. pytania mieszkańców i odpowiedzi, 

b. pytania radnych i odpowiedzi, 

c. wolne wnioski, 

d. informacje. 

18. Zamknięcie CVIII sesji Rady Miejskiej. 

 

Zawiadomienie o zwołaniu sesji w trybie art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym 

wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Do porządku obrad zgłoszono następujące propozycje zmian. 

 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski w ramach autopoprawki zgłosił zmianę do punktu 6. 

Poinformował, że projekt uchwały, nad którym rada będzie głosowała otrzymuje 

brzmienie: uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Góra Kalwaria do Związku Powiatowo-

Gminnego Otwockie Przewozy Gminno-Powiatowe z siedzibą w Otwocku.  

Przyjęcie przez radę statutu, nastąpi po uwzględnieniu członkostwa gminy w związku. 

 

Punkt 3. Wystąpienie Bractwa Misterium Męki Pańskiej w Górze Kalwarii. 

Pan Łukasz Głodek przedstawiciel Bractwa Misterium Męki Pańskiej w Górze Kalwarii 

poinformował, że w zeszłym roku Misterium Męki Pańskiej na rynku miejskim w Górze 

Kalwarii decyzją Ministra Kultury zostało wpisane do krajowego rejestru dobrych praktyk 
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w ochronie niematerialnego dziedzictwa kulturowego, jednocześnie podkreślając, że jest 

to niezwykłe wyróżnienie dla bractwa i dla miasta. Następnie przybliżył, czym są dobre 

praktyki w ochronie niematerialnego dziedzictwa kulturowego. Podkreślał, że wpisanie 

misterium do krajowego rejestru dobrych praktyk jest ukoronowaniem pracy ponad 

dziesięcioletniej działalności bractwa. Wyraził wdzięczność, że miasto i gmina Góra 

Kalwaria od samego początku wspomaga i jest współorganizatorem misterium. 

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa podziękowała panu Łukaszowi Głodkowi 

za wystąpienie, dodając, że pan Łukasz Głodek jest od wielu lat reżyserem misterium.  

Podziękowała za inicjatywę i kontynuowanie tradycji miasta i życzyła wiele sił by jak 

najdłużej to dzieło było realizowane. I już dzisiaj zaprosiła wszystkich na Misterium Męki 

Pańskiej, które odbędzie się 23 marca na rynku o godzinie 15. 

 

Punkt 4. Sprawozdanie burmistrza o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym. 

Szczegóły sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Góra Kalwaria 

w okresie od 1 do 20 lutego 2024 r. 

 

I. Wykaz podjętych zarządzeń: 

Lp. Nr zarządzenia 
Data 

podjęcia 
W sprawie: 

1. ORG.0050.17.2024 30.01.2024 

w sprawie powołania Dyrektora Ośrodka 

Kultury  

w Górze Kalwarii 

2. ORG.0050.18.2024 31.01.2024 

w sprawie zmian planu jednostek 

budżetowych gminy Góra Kalwaria na 2024 

rok 

3. ORG.0050.19.2024 31.01.2024 

w sprawie ustalenia planu finansowego dla 

rachunku wydzielonego środków z 

Funduszu Pomocy w ramach pomocy 

obywatelom Ukrainy w związku z 

konfliktem zbrojnym na terytorium tego 

państwa w 2024 roku 

4. ORG.0050.20.2024 31.01.2024 

w sprawie ustalenia planu finansowego dla 

środków pochodzących z Funduszu 

Przeciwdziałania COVID-19 na 2024 rok 

5. ORG.0050.21.2024 31.01.2024 
w sprawie ustalenia opłaty za korzystanie z 

Zespołu Basenowego gminy Góra Kalwaria 

6. ORG.0050.22.2024 01.02.2024 W sprawie ustalenia harmonogramu 
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czynności w postępowaniu rekrutacyjnym 

na rok szkolny 2024/2025 do Żłobka 

Miejskiego w Górze Kalwarii 

7. ORG.0050.23.2024 01.02.2024 w sprawie zmian w budżecie 

8. ORG.0050.24.2024 01.02.2024 

w sprawie zmian planu jednostek 

budżetowych gminy Góra Kalwaria na 2024 

rok 

9. ORG.0050.25.2024 01.02.2024 

zmieniające zarządzenie w sprawie 

ustalenia planu finansowego dla rachunku 

wydzielonego środków z Funduszu Pomocy 

w ramach pomocy obywatelom Ukrainy 

w związku z konfliktem zbrojnym na 

terytorium tego państwa w 2024 roku 

10. ORG.0050.26.2024 01.02.2024 

w sprawie powołania i działania Komisji 

rozstrzygającej konkursy ofert na 

dofinansowanie zadań publicznych w 2024 

roku 

11. ORG.0050.27.2024 01.02.2024 

w sprawie zgłaszania kandydatów na 

członków Gminnej Rady Seniorów w Górze 

Kalwarii 

12. ORG.0050.28.2024 01.02.2024 

w sprawie przeprowadzania konsultacji 

społecznych do projektu strategii 

rozwiązywania problemów społecznych na 

lata 2024-2029 w gminie Góra Kalwaria 

13. ORG.0050.29.2024 14.02.2024 

w sprawie ogłoszenia wyników otwartych 

konkursów ofert na dofinansowanie zadań 

publicznych w 2024 roku 

14. ORG.0050.30.2024 19.02.2024 

w sprawie powołania komisji 

egzaminacyjnej do przeprowadzenia 

egzaminu kończącego służbę 

przygotowawczą w Urzędzie Miasta 

i Gminy Góra Kalwaria 

15. ORG.0050.31.2024 19.02.2024 

w sprawie wprowadzenia procedur 

określających zasady i tryb udzielania 

dotacji celowych na dofinansowanie 

z budżetu gminy Góry Kalwaria 
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przedsięwzięć z zakresu ochrony 

środowiska do wymiany źródeł ciepła 

w budynkach jednorodzinnych 

i wielorodzinnych na korzystniejsze  

z punktu widzenia kryterium sprawności 

energetycznej oraz kryterium 

ekologicznego w ramach działań Gminy 

Góra Kalwaria skoncentrowanych wokół 

działań na rzecz ochrony powietrza  

16. ORG.0050.32.2024 20.02.2024 
w sprawie zmiany cennika korzystania 

z Zespołu Basenowego 

 

I. Kalendarium spotkań, wydarzeń 

 

Tydzień 3 (01.02.-04.02) 

- spotkanie z przedstawicielami gmin powiatu otwockiego w sprawie uruchomienia 

połączenia autobusowego Góra Kalwaria - Otwock 

- spotkanie z przedstawicielami Mazowieckiego Funduszu Pożyczkowego, 

przedstawienie oferty  

- spotkanie z inicjatorami organizacji biegu „Ucieknij Depresji” 

- udział w uroczystościach z okazji 50-lecia gminy Lesznowola oraz 25-lecia 

pełnienia funkcji wójta przez obecną wójt 

- udział w zabawie choinkowej w Szkole Podstawowej w Coniewie 

 

Tydzień 4 (05.02.-11.02) 

- spotkanie z przedstawicielami piaseczyńskiego WOPR w sprawie pozyskania 

dofinansowania na bieżącą działalność 

- udział w mitingu AA grupy „Zawsze razem” 

- udział w wernisażu Warsztatów Terapii Zajęciowej z Góry Kalwarii organizowanym 

w  Otwocku 

- spotkanie z przedstawicielami Żyrardowskiego Towarzystwa Cyklistów w sprawie 

organizacji wyścigu rowerowego 

- udział w jubileuszu z okazji 35-lecie zespołu „Wólkowianki” 

- udział w walnym zebraniu sprawozdawczym OSP Baniocha 

- wizyta na wystawie grupy Communio Graphis 



Protokół nr 108/2024 z sesji Rady Miejskiej Góry Kalwarii 21.02.2024 r.                                                      7/72 

- udział w turnieju piłki nożnej organizowanym przez MKS Korona na hali sportowej 

przy ul. Białka, rozdanie medali 

- udział w koncercie zespołu „Urzeczeni” w Ośrodku Kultury 

 

Tydzień 5 (12.02.-18.02) 

- spotkanie z wójtem gminy Chynów w sprawie drogi Rososzka – Potycz 

- spotkanie z mieszkańcami Linina (ogródki działkowe) w sprawie przebudowy drogi 

w Lininie 

- udział w uroczystym przekazaniu czeku na zakup średniego samochodu dla OSP 

Góra Kalwaria współfinansowanego przez Unię Europejską oraz Samorząd 

Województwa Mazowieckiego 

- spotkanie z uczniami klasy 7 Szkoły Podstawowej nr 2 w Górze Kalwarii w ramach 

lekcji doradztwa zawodowego 

- udział w dyskusji publicznej w sprawie studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Góra Kalwaria 

- udział w Ekospacerze w Baniosze 

- wizyta na 56. Rajdzie Rally Monte Calvaria 

- udział w walnym zebraniu sprawozdawczym OSP Pęcław 

- udział w turnieju piłki nożnej organizowanym przez MKS Korona na hali sportowej 

przy ul. Białka, rozdanie medali 

- udział w wernisażu rodziny Kochańskich zorganizowanym w Ośrodku Kultury 

 

Tydzień 6 (19.02.-21.02) 

- spotkanie w Mazowieckim Zarządzie Dróg Wojewódzkich w sprawie drogi DW683 

- udział w spotkaniu ze służbami porządkowymi w sprawie organizacji Biegu Stefana 

- udział w mitingu AA grupy „Zawsze razem” 

- udział w sesji Rady Miejskiej 

 

II. Inwestycje rozpoczęte 

- Budowa ul. Sportowej w Górze Kalwarii – etap II – dokumentacja projektowa 

Wykonawca: CODA Pracownia Projektowa Daniel Kopyt 

Wartość robót – 159.285,00 zł 

Termin zakończenia – 19.12.2025. 

- Budowa chodnika wzdłuż ul. Kościuszki w Górze Kalwarii– dokumentacja 

projektowa  



Protokół nr 108/2024 z sesji Rady Miejskiej Góry Kalwarii 21.02.2024 r.                                                      8/72 

Wykonawca: CODA Pracownia Projektowa Daniel Kopyt 

Wartość robót – 66.420,00 zł 

Termin zakończenia – 05.02.2025. 

 

III. Inwestycje zakończone 

- Brak 

IV. Stan zatrudnienia 

- Urząd Miasta i Gminy – 97 osób 

- Straż Miejska – 6 osób 

- OSP – 4 osoby 

- ZOPO – 15 osób 

- OPS –  40 osób  

- Biblioteka – 10 osób 

- Ośrodek Kultury –  23 osoby 

- OSiR -  43 osoby  

- ABK – 23 osoby 

- ZGK – 86 osób 

 

Pytania do sprawozdania burmistrza z działań w okresie międzysesyjnym zgłosili: 

 

Radna Beata Polaczyńska zapytała, czy trwają jeszcze konsultacje Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych w Górze Kalwarii i czy jest jeszcze możliwość 

zgłaszania problemów, jeżeli nie to, chciała uzyskać informację, jaki był ich wynik, jakie 

zgłoszono problemy, ile osób się zaangażowało, i czy angażowały się organizacje. 

Zdaniem mówczyni problemem społecznym na terenie Góry Kalwarii jest budownictwo 

komunalne.  

Radna Czesława Iwona Książek poprosiła o informację nt. rozpoczętego zadania 

inwestycyjnego „Budowa ul. Sportowej w Górze Kalwarii”, pytała, czy dotyczy ono 

budowy ronda na rogu ul. Sportowej i Pijarskiej. 

Radna Teresa Jędral poprosiła burmistrza o przybliżenie tematu spotkania 

z przedstawicielami Mazowieckiego Funduszu Pożyczkowego oraz o informację 

nt. spotkania z mieszkańcami Linina w sprawie przebudowy drogi. 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski odpowiadając na pytanie dotyczące konsultacji 

w sprawie Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych gminy Góra Kalwaria na lata 

2024-2029 wyjaśnił, że ankiety można było wypełniać do 16 lutego, i na tym etapie 

jeszcze nie jest w stanie przedstawić wyników i problemów. Odpowiadając na pytanie 

dotyczące Mazowieckiego Funduszu Pożyczkowego wyjaśnił, że fundusz został 
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powołany przez samorząd województwa mazowieckiego w celu udzielania pożyczek na 

inwestycje zarówno gminne jak i inwestycje podmiotów prowadzących działalność 

gospodarczą na terenie Mazowsza. Dodał, że w najbliższym czasie nie przewiduje 

możliwości zaciągania przez gminę pożyczki w tym funduszu. Jeśli chodzi o spotkanie 

w sprawie drogi w Lininie na wstępnie zaznaczył, że mieszkańcy ogródków działkowych 

tak zwanych Ogrodników coraz liczniej stają się pełnoprawnymi właścicielami działek. 

Część osób mieszka tam sezonowo, część na stale. Na spotkaniu omawiano kwestię 

budowy drogi do osiedla i jakie można podjąć działania. Następnie je przyniżył. 

Zastępca burmistrza Mateusz Baj odnosząc się do pytania nt. budowy ulicy Sportowej 

wyjaśnił, że przedsięwzięcie nie dotyczy budowy ronda na rogu ulic Sportowej, Chopina 

i Pijarskiej. Rondo się projektuje, dokumentacja jest na końcowym etapie. Zakładał, że 

w połowie roku będzie gotowy ZRID i będzie można poszukiwać środków na realizację 

tej inwestycji. Wyjaśnił, że pod hasłem budowa ul. Sportowej kryje się odwodnienie 

ul. Kalwaryjskiej. Przypomniał, że na jednej z ostatnich sesji rada wyraziła zgodę na 

zmianę nazwy tego zadania z odwodnienia ul. Kalwaryjskiej na budowę ul. Sportowej. 

Chodzi o rozdzielenie kanalizacji, która łączy się na rogu ul. Kalwaryjskiej i Sportowej. 

Dodał, że wyniku analiz ustalono dlaczego ulica Kalwaryjska przy każdych większych 

deszczach jest zalewana. Pierwszy powodów został już wyeliminowany, polegał na 

oczyszczeniu zanieczyszczonej kanalizacji deszczowej w ulicy Kalwaryjskiej oraz rowu 

odprowadzającego wodę do oczyszczalni. Drugi ma miejsce na rogu ul. Sportowej 

i Kalwaryjskiej w miejscu, gdzie kanalizacja deszczowa się łączy, więc należy rozdzielić 

kanalizację i część wody, która spływa z ul. Kalwaryjskiej przekierować na ul. Sportową, 

zrobić zbiornik retencyjny a następnie odprowadzić wodę pod Mariankami do lasu. 

Dodał, że umowa jest już podpisana i w grudniu 2025 r. powinien być gotowy ZRID, 

wówczas będzie można przystąpić do realizacji tego zadania. 

Radna Beata Polaczyńska w odniesieniu do uzyskanej odpowiedzi odnośnie do Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych zwróciła się z prośbą, by następnym razem 

zaangażować większe środowisko w powstawanie strategii. 

Naczelnik Wydziału Promocji i Informacji Piotr Chmielewski dodatkowo wyjaśnił, że 

Strategię Rozwiązywania Problemów Społecznych przygotowuje Ośrodek Pomocy 

Społecznej, urząd tylko ogłosił informację by poszerzyć krąg odbiorców oraz na prośbę 

firmy, która dokument wykonuje przekazał pełną listę organizacji społecznych celem 

przeprowadzenia jak najszerszych konsultacji. 

Wiceprzewodniczący Wojciech Kochański w odniesieniu do wypowiedzi burmistrza 

M. Baja zapytał, czy w dalszym odcinku ulicy Sportowej (obecnie gruntowej) będzie rów 

melioracyjny.  

Zastępca burmistrza Mateusz Baj odpowiedział, że to projektant wskaże w jakiś sposób 

wodę odprowadzić ze skrzyżowania Sportowej z Kalwaryjską. Planuje się odprowadzić 

wodę do zbiornika retencyjnego, który będzie znajdował się pomiędzy ulicami 

http://www.grudniu/
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Kalwaryjską i Polną. Na ten moment jest za wcześnie by mówić czy, będzie to rów 

melioracyjny, czy typowa kanalizacja. Projektant ma przygotować koncepcję i projekt. 

Radna Beata Polaczyńska zgłosiła przedmówcy uwagę, że temat nie został przestawiony 

komisji ds. odwodnienia miasta. 

Zastępca burmistrza Mateusz Baj w odniesieniu zwracał uwagę, że komisja doraźna 

została powołana, by zająć się tematem odwodnienia terenu znajdującego się pomiędzy 

ulicami Kalwaryjską, Polną, Marianki i Papczyńskiego. Celem tej komisji było 

przedstawienie założenia do przyszłego planu zagospodarowania przestrzennego 

obejmującego ww. teren. Przypomniał, że chodzi o plan, który został etapowany. 

Natomiast założeniem projektu, o którym obecnie jest mowa, jest rozwiązanie problemu 

zalewania ulicy Kalwaryjskiej.  

Radna Beata Polaczyńska w odniesieniu do wcześniejszej wypowiedzi zastępcy 

burmistrza, o skierowaniu wody z ul. Kalwaryjskiej pod ul. Marianki do lasu, zwracała 

uwagę, że obydwa tematy się łączą. Następnie zwróciła się z prośbą do radnego 

Wojciecha Kochańskiego przewodniczącego komisji doraźnej o monitorowanie sprawy 

i udział komisji w spotkaniu z projektantem.  

Wiceprzewodniczący Wojciech Kochański prosił burmistrza o możliwość udziału komisji 

w spotkaniu z projektantem, dodatkowo poprosił o uczestnictwo w spotkaniu 

Przewodniczącego Gminnej Spółki Wodnej Zbigniewa Kongla. 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski dodatkowo wyjaśnił, że projektant, którego zadaniem 

będzie skierowanie części wody w stronę południową, na pewno nie załatwi tematu 

odwodnienia ul. Polnej, aczkolwiek zgodził się z radną B. Polaczyńską, że te dwa tematy 

są ze sobą powiązane. Prosił doraźną komisję o zajęcie stanowiska i przekazanie swoich 

rekomendacji.  

 

Punkt 5. Projekt uchwały zmieniającej Uchwałę zmieniającą Uchwałę 

w sprawie utworzenia Żłobka Miejskiego w Górze Kalwarii i nadania mu statutu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała 

o wniesieniu w trybie autopoprawki przez Dyrektora Zespołu Obsługi Placówek 

Oświatowych zmiany dotyczącej numeracji załącznika do statutu, który jest załącznikiem 

do uchwały. Poinformowała ponadto, że projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie 

komisji rady.  

 

Nie było zgłoszeń do dyskusji.  

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały zmieniającej Uchwałę zmieniającą Uchwałę 

w sprawie utworzenia Żłobka Miejskiego w Górze Kalwarii i nadania mu statutu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub 

Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr CVIII/965/2024 

 

Punkt 6. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Góra Kalwaria do Związku 

Powiatowo-Gminnego Otwockie Przewozy Gminno-Powiatowe z siedzibą w Otwocku. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie komisji rady. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Góra Kalwaria do 

Związku Powiatowo-Gminnego Otwockie Przewozy Gminno-Powiatowe z siedzibą 

w Otwocku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub 

Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr CVIII/966/2024 

 

Punkt 7. Projekt uchwały w sprawie przejęcia od Województwa Mazowieckiego zadania 

zarządzania publicznymi drogami wojewódzkimi. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie komisji rady. 
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Nie było zgłoszeń do dyskusji.  

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie przejęcia od Województwa 

Mazowieckiego zadania zarządzania publicznymi drogami wojewódzkimi.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Łukasz Baran, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech 

Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Rozalia 

Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Zbigniew Adamczyk, Monika Bolek, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Urszula Wroniewicz 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr CVIII/967/2024 

Punkt 8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria, oznaczonej jako 

działka ewidencyjna nr 7/16, położonej w miejscowości Góra Kalwaria w obrębie 10-01. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie komisji rady. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji.  

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

niezabudowanej nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria, 

oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 7/16, położonej w miejscowości Góra Kalwaria 

w obrębie 10-01.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 
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Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub 

Rącz, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jan Rokita 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr CVIII/968/2023 

Punkt 9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie komisji rady. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji.  

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub 

Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr CVIII/969/2024 

 

Punkt 10. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu wsi Kąty - cz. I. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie komisji rady. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji.  
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Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Kąty - cz. I.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub 

Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr CVIII/970/2024 

 

Punkt 11. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu wsi Tomice cz. I. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie komisji rady. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu wsi Tomice cz. I.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena 

Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, 

Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Teresa Jędral, Urszula Wroniewicz 

NIEOBECNI (1) 
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Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr CVIII/971/2024 

Punkt 12. Rozstrzygnięcie Rady Miejskiej Góry Kalwarii o sposobie rozpatrzenia 

nieuwzględnionych przez Burmistrza uwag wniesionych do wyłożonego do publicznego 

wglądu projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu 

miasta Góra Kalwaria – rejon ul. Lipkowskiej część I. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa odczytała treść głosowania 

nr 1, następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiła do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 1.1 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta 

Góra Kalwaria – rejon ul. Lipkowskiej w zakresie usunięcia zapisu par. 23 pkt. 3 

zakazującego lokalizacji nowych budynków w obszarze 4MNW-U.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub 

Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 1.1. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa odczytała treść głosowania 

nr 2, następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiła do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 1.2 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta 

Góra Kalwaria – rejon ul. Lipkowskiej w zakresie przesunięcia linii zabudowy na działce 

12/3 (obręb 7/01 Góra Kalwaria) w części od strony ul. Lipkowskiej do takiej jak linia 

zabudowy działki 12/1 (obręb 7/01 Góra Kalwaria).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

PRZECIW (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub 

Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 1.2. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa odczytała treść głosowania 

nr 3, następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiła do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 1.3 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta 

Góra Kalwaria – rejon ul. Lipkowskiej w zakresie nieumieszczania w paragrafie 9 zapisu 

dotyczącego wpisu budynku przy ul. Lipkowskiej 15 do gminnej ewidencji zabytków.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (19) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub 

Rącz, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jan Rokita 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 1.3. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa odczytała treść głosowania 

nr 4, następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiła do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 2.1 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta 
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Góra Kalwaria – rejon ul. Lipkowskiej w zakresie usunięcia pkt 4 par 23 o zakazie 

nadbudowy i rozbudowy istniejących budynków na działce 12/4 (obręb 7-01 Góra 

Kalwaria).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub 

Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 2.1. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa odczytała treść głosowania 

nr 5, następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiła do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 2.2 nieuwzględnionej przez Burmistrza 

do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu 

miasta Góra Kalwaria – rejon ul. Lipkowskiej w zakresie przesunięcia linii zabudowy na 

działce 12/4 (obręb 7-01 Góra Kalwaria) o 6 m poza obrys istniejącego budynku 

gospodarczego w kierunku od ul. Lipkowskiej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub 

Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 2.2. 
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Punkt 13. Rozstrzygnięcie Rady Miejskiej Góry Kalwarii o sposobie rozpatrzenia 

nieuwzględnionych przez burmistrza uwag wniesionych do wyłożonego do publicznego 

wglądu projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu 

wsi Wojciechowice – część północna. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa odczytała treść głosowania 

nr 1, następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiła do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 1 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice – część północna w zakresie niedzielenia działki ewidencyjnej nr 42/2 

drogą dojazdową 1KDD i zakończeniu tej drogi na działce nr 43/4.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (17) 

Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Teresa Jędral, Wojciech 

Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Zenon Nadstawny, Beata 

Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, 

Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zbigniew Adamczyk, Jan Jarosz, Bożena Molak 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 1. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa odczytała treść głosowania 

nr 2, następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiła do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 2 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice – część północna w zakresie usunięcia drogi dojazdowej 1KDD na 

wysokości działki nr 41/2.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (18) 



Protokół nr 108/2024 z sesji Rady Miejskiej Góry Kalwarii 21.02.2024 r.                                                      19/72 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan Jarosz, Teresa Jędral, 

Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona 

Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Monika Bolek, Bożena Molak 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 2. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa odczytała treść głosowania 

nr 3, następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiła do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 3 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice – część północna w zakresie uwzględnienia w projekcie mpzp toczącego 

się postępowania dotyczącego zmiany klasyfikacji gruntu na działce ewidencyjnej nr 22/1 

z LsV na inny.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Jakub Rącz 

PRZECIW (18) 

Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan Jarosz, Teresa Jędral, 

Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, 

Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jan Rokita, Iwona Szymańska, 

Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Adamczyk 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 3. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa odczytała treść głosowania 

nr 4, następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiła do głosowania. 



Protokół nr 108/2024 z sesji Rady Miejskiej Góry Kalwarii 21.02.2024 r.                                                      20/72 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 4.1 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice – część północna w zakresie likwidacji projektowanej drogi 1KDD na 

wysokości działek 42/2 i 41/2 zgodnie ze szkicem.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (18) 

Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan Jarosz, Teresa Jędral, 

Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona 

Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Adamczyk, Bożena Molak 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 4.1. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa odczytała treść głosowania 

nr 5, następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiła do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 4.2 nieuwzględnionej częściowo przez 

Burmistrza do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

fragmentu wsi Wojciechowice – część północna w zakresie likwidacji planowanego 

podziału działek 42/2 i 41/1 zgodnie ze szkicem, w kontekście projektowanej drogi 1KDD.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (18) 

Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan Jarosz, Teresa Jędral, 

Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona 

Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Adamczyk, Bożena Molak 

NIEOBECNI (1) 



Protokół nr 108/2024 z sesji Rady Miejskiej Góry Kalwarii 21.02.2024 r.                                                      21/72 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 4.2. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa odczytała treść głosowania 

nr 6, następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiła do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 5.1 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice – część północna w zakresie zmiany kwalifikacji drogi z oznaczania 4KR 

(właściwe oznaczenie drogi 3-KR) na ciąg pieszo-jezdny z oznakowaniem, że dotyczy ul. 

Podleśna 3, 4, 5, 6, 8 dla działek ewidencyjnych nr 45/1, 45/2, 45/3, 45/4, 48/1, 48/2, 48/3.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 5.1. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa odczytała treść głosowania 

nr 7, następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiła do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 5.2 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice – część północna w zakresie nieprzykrywania rowu melioracyjnego 

biegnącego wzdłuż drogi oznaczonej symbolem 1 KDD, równoległej do ulicy Podleśnej 

przy działkach ewidencyjnych nr 45/2, 45/3, 45/4, 48/2, 48/3.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (19) 
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Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan Jarosz, Teresa Jędral, 

Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, 

Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona 

Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Adamczyk 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 5.2. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa odczytała treść głosowania 

nr 8, następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiła do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 5.3 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice część północna w zakresie pozostawienia drogi wzdłuż lasu państwowego 

(ul Podleśna) na odcinku od drogi 3KDL do Nowinki w obecnym kształcie, tzn. 

w odległości 0,25 m do 2,5 m od ogrodzeń z bramami.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 5.3. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa odczytała treść głosowania 

nr 9, następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiła do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 6.1 nieuwzględnionej częściowo przez 

Burmistrza do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

fragmentu wsi Wojciechowice część północna w zakresie wprowadzenia usług 

nieuciążliwych, takich jak usługi medyczne, sklepy, usługi dla ludności, wzdłuż nowo 
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powstałej drogi 10 KDD i zmiany sposobu przeznaczenia terenu 11MNW zgodnie z 

zamierzeniem inwestora na teren U-usługowy (MNU).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Bożena Molak, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Jakub Rącz, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz 

PRZECIW (7) 

Jan Jarosz, Teresa Jędral, Szymon Krupa, Andrzej Posiewka, Jan Rokita, Iwona Szymańska, 

Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Zbigniew Adamczyk, Wojciech Kochański, Czesława Iwona Książek, Beata Mika 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii uwzględniła uwagę nr 6.1. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa odczytała treść głosowania 

nr 10, następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiła do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 6.2 nieuwzględnionej częściowo przez 

Burmistrza do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

fragmentu wsi Wojciechowice część północna w zakresie wprowadzenia możliwości 

zabudowy wolnostojącej przeznaczonej pod budynki gospodarcze, usługi lub inne 

budynki wolnostojące o przeznaczeniu nieuciążliwym zgodnym z zamierzeniem inwestora 

oraz umożliwienia zmiany sposobu użytkowania na terenie 11MNW.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Szymon Krupa, Bożena Molak, 

Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Jakub Rącz, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula 

Wroniewicz 

PRZECIW (6) 

Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Andrzej Posiewka, Jan Rokita, Rozalia 

Zdulska 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zbigniew Adamczyk, Czesława Iwona Książek, Beata Mika 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii uwzględniła uwagę nr 6.2. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa odczytała treść głosowania 

nr 11, następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiła do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 6.3 nieuwzględnionej częściowo przez 

Burmistrza do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

fragmentu wsi Wojciechowice część północna w zakresie likwidacji drogi wewnętrznej (wg 

projektu planu – droga dojazdowa) na działce nr 82/8 – 11KDD.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Andrzej Posiewka 

PRZECIW (19) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona 

Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 6.3. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa odczytała treść głosowania 

nr 12, następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiła do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 6.4 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice część północna w zakresie ustalenia stawki opłaty 0% w § 16 projektu dla 

działek położonych w terenach 11MNW i 12 MNW. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (19) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan Jarosz, Teresa Jędral, 

Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, 

Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona 

Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Monika Bolek 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 6.4. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa odczytała treść głosowania 

nr 13, następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiła do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 7.1 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice część północna w zakresie wyznaczenia na fragmencie istniejącej drogi 

1KDL (ul. Podleśna) ciągu pieszo-rowerowego wyłączonego z ruchu samochodowego, 

zgodnie ze szkicem.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 7.1. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa odczytała treść głosowania 
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nr 14. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiła do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 7.2 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice część północna w zakresie zmiany klasy istniejącej drogi 1KDL (ul. Podleśna) 

z lokalnej na dojazdową - na obu jej odcinkach powstałych po wydzieleniu ciągu pieszo-

rowerowego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 7.2. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa odczytała treść głosowania 

nr 15, następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiła do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 7.3 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice część północna w zakresie zmiany klasy projektowanej drogi 3KDL 

z lokalnej na dojazdową.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 
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➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 7.3. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa odczytała treść głosowania 

nr 16, następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiła do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 7.4 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice część północna w zakresie zmiany szerokości w liniach rozgraniczających 

wszystkich dróg dojazdowych w granicach planu, w tym dróg oznaczonych obecnie jako 

1KDL i 3KDL, na 8 metrów (z uwzględnieniem poszerzeń w rejonie skrzyżowań).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (19) 

Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan Jarosz, Teresa Jędral, 

Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, 

Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona 

Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Adamczyk 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 7.4. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa odczytała treść głosowania 

nr 17, następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiła do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 7.5 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice część północna w zakresie zachowania obecnego charakteru drogi 

o nawierzchni szutrowej lub mineralnej ze szczególną troską o pozostawienie krajobrazu 

kulturowego i drzewostanu oraz przyrody w stanie nienaruszonym.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (19) 
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Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan Jarosz, Teresa Jędral, 

Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, 

Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona 

Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Adamczyk 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 7.5. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa odczytała treść głosowania 

nr 18, następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiła do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 7.6 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice część północna w zakresie pozostawienia biegu ulicy Podleśnej po 

istniejącym śladzie bez ingerencji lub z minimalną ingerencją w prywatne działki 

mieszkańców i właścicieli.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (19) 

Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan Jarosz, Teresa Jędral, 

Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, 

Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona 

Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Adamczyk 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 7.6. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa odczytała treść głosowania 

nr 19, następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiła do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 8.1 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 
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Wojciechowice część północna w zakresie ograniczenia ilości dróg wewnętrznych oraz ich 

parametrów (zmiana pasa drogowego z 10 m na 8 m szer.) przeprowadzenia 

indywidualnych rozmów z właścicielami gruntów odnośnie siatki dróg wewnętrznych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Urszula Wroniewicz 

PRZECIW (18) 

Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan Jarosz, Teresa Jędral, 

Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, 

Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona 

Szymańska, Tomasz Ura, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Adamczyk 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 8.1. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa odczytała treść głosowania 

nr 20, następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiła do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 8.2 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice część północna w zakresie zmiany klasy ul. Podleśnej z KDL na KDD, 

zminimalizowanie jej parametrów i pozostawienie jako drogi szutrowej, wpisanie ulicy 

Podleśnej do Rejestru Chronionego Krajobrazu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (19) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena 

Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, 

Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 



Protokół nr 108/2024 z sesji Rady Miejskiej Góry Kalwarii 21.02.2024 r.                                                      30/72 

Szymon Krupa 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 8.2. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa przekazała prowadzenie 

głosowania Wiceprzewodniczącemu Tomaszowi Urze. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Ura odczytał treść głosowania nr 21, następnie 

wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 8.3 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice część północna w zakresie ograniczenia stref zabudowy i wyznaczenia 

maksymalnego współczynnika powierzchni biologicznie czynnej, zachowania 

dotychczasowych terenów rolnych i wyznaczenia nowych obszarów jako 

niezabudowanych, jako łączników ekologicznych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (18) 

Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan Jarosz, Teresa Jędral, 

Wojciech Kochański, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona 

Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Adamczyk, Szymon Krupa 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 8.3. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Ura odczytał treść głosowania nr 22, 

następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 8.4 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice część północna w zakresie przeprowadzenia szczegółowej analizy 

oddziaływania na środowisko.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 8.4. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Ura odczytał treść głosowania nr 23, 

następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 8.5 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice część północna w zakresie wprowadzenia zapisu o konieczności 

doprowadzenia infrastruktury (kanalizacja i gaz) przed wprowadzeniem nowej zabudowy 

mieszkaniowej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 8.5. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Ura odczytał treść głosowania nr 24, 

następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpił do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 8.6 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice część północna w zakresie poprawy funkcjonowania systemu zaopatrzenia 

w wodę (przerwy w dostawach wody).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 8.6. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Ura odczytał treść głosowania nr 25, 

następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 8.7 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice część północna w zakresie wprowadzenia zakazu melioracji oraz 

wprowadzeniu zapisów dotyczących małej retencji (ochrona wody).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (19) 

Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan Jarosz, Teresa Jędral, 

Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, 

Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona 

Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Adamczyk 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 
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➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 8.7. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Ura odczytał treść głosowania nr 26, 

następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 8.8 nieuwzględnionej częściowo przez 

Burmistrza do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

fragmentu wsi Wojciechowice część północna w zakresie wskazania śródpolnych stawów 

i oczek wodnych, wskazania stanowisk rzadkich i chronionych roślin oraz cmentarzy 

i okopów z I-szej i II-ej Wojny Światowej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (18) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, 

Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Tomasz 

Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wojciech Kochański, Iwona Szymańska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 8.8. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Ura odczytał treść głosowania nr 27, 

następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 8.9 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice część północna w zakresie ograniczenia zabudowy usługowej (usługi 

nieuciążliwe) oraz wyszczególnienia możliwych usług (ukierunkowanie na agroturystykę 

i rekreację) z wykluczeniem wszystkich tych które wiążą się z zatruciem środowiska (np. 

lakiernie, myjnie samochodowe etc.).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (1) 

Beata Polaczyńska 

PRZECIW (18) 

Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan Jarosz, Teresa Jędral, 

Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, 

Zenon Nadstawny, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz 

Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Adamczyk 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 8.9. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Ura odczytał treść głosowania nr 28, 

następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 8.10 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice część północna w zakresie ograniczenia ruchu pojazdów ciężarowych pow. 

3,5 tony na ulicy Podleśnej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (19) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Iwona Szymańska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 8.10. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Ura odczytał treść głosowania nr 29, 

następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpił do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 8.11 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice część północna w zakresie wskazania strefy wyłączonej z ruchu kołowego 

na wysokości pomnika przyrody — Dąb Wojtek (ciąg pieszo-rowerowy).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 8.11. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Ura odczytał treść głosowania nr 30, 

następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 8.12 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice część północna w zakresie zaprojektowania organizacji ruchu po ulicy 

Podleśnej jako strefy zamieszkania.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 8.12. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Ura odczytał treść głosowania nr 31, następnie 

wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 9.1 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice część północna w zakresie wyznaczenia na fragmencie istniejącej drogi 

1KDL (ul. Podleśna) ciągu pieszo-rowerowego wyłączonego z ruchu samochodowego, 

zgodnie ze szkicem.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 9.1. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Ura odczytał treść głosowania nr 32, 

następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 9.2 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice część północna w zakresie zmiany klasy istniejącej drogi 1KDL (ul. Podleśna) 

z lokalnej na dojazdową - na obu jej odcinkach powstałych po wydzieleniu ciągu pieszo-

rowerowego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 
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Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 9.2. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Ura odczytał treść głosowania nr 33, 

następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 9.3 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice część północna w zakresie zmiany klasy projektowanej drogi 3KDL 

z lokalnej na dojazdową.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 9.3. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Ura odczytał treść głosowania nr 34, 

następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 9.4 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice część północna w zakresie zmiany szerokości w liniach rozgraniczających 

wszystkich dróg dojazdowych w granicach planu, w tym dróg oznaczonych obecnie jako 

1KDL i 3KDL, na 8 metrów (z uwzględnieniem poszerzeń w rejonie skrzyżowań).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 
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PRZECIW (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 9.4. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Ura odczytał treść głosowania nr 35, 

następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 9.5 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice część północna w zakresie zachowania obecnego charakteru drogi o 

nawierzchni szutrowej lub mineralnej ze szczególną troską o pozostawienie krajobrazu 

kulturowego i drzewostanu oraz przyrody w stanie nienaruszonym.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (18) 

Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan Jarosz, Teresa Jędral, 

Wojciech Kochański, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona 

Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Adamczyk, Szymon Krupa 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 9.5. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Ura odczytał treść głosowania nr 36, 

następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 9.6 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 
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Wojciechowice część północna w zakresie pozostawienia biegu ulicy Podleśnej po 

istniejącym śladzie bez ingerencji lub z minimalną ingerencją w prywatne działki 

mieszkańców i właścicieli.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Teresa Jędral 

PRZECIW (18) 

Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan Jarosz, Wojciech 

Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona 

Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Adamczyk 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 9.6. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Ura odczytał treść głosowania nr 37, 

następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 10.1 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice część północna w zakresie wyznaczenia na fragmencie istniejącej drogi 

1KDL (ul. Podleśna) ciągu pieszo-rowerowego wyłączonego z ruchu samochodowego, 

zgodnie ze szkicem.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 
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Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 10.1. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Ura odczytał treść głosowania nr 38, 

następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 10.2 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice część północna w zakresie zmiany klasy istniejącej drogi 1KDL (ul. Podleśna) 

z lokalnej na dojazdową - na obu jej odcinkach powstałych po wydzieleniu ciągu pieszo-

rowerowego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi 10.2. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Ura odczytał treść głosowania nr 39, 

następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 10.3 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice część północna w zakresie zmiany klasy projektowanej drogi 3KDL 

z lokalnej na dojazdową.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 
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Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 10.3. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Ura odczytał treść głosowania nr 40, 

następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 10.4 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice część północna w zakresie zmiany szerokości w liniach rozgraniczających 

wszystkich dróg dojazdowych w granicach planu, w tym dróg oznaczonych obecnie jako 

1KDL i 3KDL, na 8 metrów (z uwzględnieniem poszerzeń w rejonie skrzyżowań).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (19) 

Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan Jarosz, Teresa Jędral, 

Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, 

Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona 

Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Adamczyk 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 10.4. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa przekazała prowadzenie 

głosowania Wiceprzewodniczącemu Wojciechowi Kochańskiemu. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Kochański odczytał treść głosowania nr 41, 

następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 10.5 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 
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projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice część północna w zakresie zachowania obecnego charakteru drogi o 

nawierzchni szutrowej lub mineralnej ze szczególną troską o pozostawienie krajobrazu 

kulturowego i drzewostanu oraz przyrody w stanie nienaruszonym.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 10.5. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Kochański odczytał treść głosowania nr 42, 

następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 10.6 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice część północna w zakresie pozostawienia biegu ulicy Podleśnej po 

istniejącym śladzie bez ingerencji lub z minimalną ingerencją w prywatne działki 

mieszkańców i właścicieli.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Teresa Jędral 

PRZECIW (19) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena 

Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, 

Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 
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➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 10.6. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Kochański odczytał treść głosowania nr 43, 

następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 11.1 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice część północna w zakresie ograniczenia ilości dróg wewnętrznych oraz ich 

parametrów (zmiana pasa drogowego z 10 m na 8 m szer.) przeprowadzenie 

indywidualnych rozmów z właścicielami gruntów odnośnie siatki dróg wewnętrznych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi 11.1. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Kochański odczytał treść głosowania nr 44, 

następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 11.2 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice część północna w zakresie zmiany klasy ul. Podleśnej z KDL, na KDD, 

zminimalizowania jej parametrów i pozostawienia jako drogi szutrowej, wpisania ulicy 

Podleśnej do Rejestru Chronionego Krajobrazu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 
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Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 11.2. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Kochański odczytał treść głosowania nr 45, 

następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 11.3 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice część północna w zakresie ograniczenia stref zabudowy i wyznaczenia 

maksymalnego współczynnika powierzchni biologicznie czynnej, zachowania 

dotychczasowych terenów rolnych i wyznaczenia nowych obszarów jako 

niezabudowanych jako łączników ekologicznych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 11.3. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Kochański odczytał treść głosowania nr 46, 

następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 11.4 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice część północna w zakresie przeprowadzenia szczegółowej analizy 

oddziaływania na środowisko.  

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 11.4. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Kochański odczytał treść głosowania nr 47, 

następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 11.5 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice część północna w zakresie wprowadzenia zapisu o konieczności 

doprowadzenia infrastruktury (kanalizacja i gaz) przed wprowadzeniem nowej zabudowy 

mieszkaniowej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 11.5. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Kochański odczytał treść głosowania nr 48, 

następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 11.6 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 
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Wojciechowice część północna w zakresie poprawy funkcjonowania systemu zaopatrzenia 

w wodę (przerwy w dostawach wody).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 11.6. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Kochański odczytał treść głosowania nr 49, 

następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 11.7 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice część północna w zakresie wprowadzenia zakazu melioracji oraz 

wprowadzenia zapisów dotyczących małej retencji (ochrona wody).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 11.7. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Kochański odczytał treść głosowania nr 50, 

następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 11.8 nieuwzględnionej częściowo przez 
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Burmistrza do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

fragmentu wsi Wojciechowice część północna w zakresie wskazania śródpolnych stawów 

i oczek wodnych, wskazania stanowisk rzadkich i chronionych roślin oraz cmentarzy 

i okopów z I-szej i II-ej Wojny Światowej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Szymon Krupa, Rozalia Zdulska 

PRZECIW (17) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena 

Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, 

Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Iwona Szymańska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 11.8. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Kochański odczytał treść głosowania nr 51, 

następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 11.9 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice część północna w zakresie ograniczenia zabudowy usługowej (usługi 

nieuciążliwe) oraz wyszczególnienia możliwych usług (ukierunkowanie na agroturystykę 

i rekreację) z wykluczeniem wszystkich tych, które wiążą się z zatruciem środowiska (np. 

lakiernie, myjnie samochodowe etc.).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Beata Polaczyńska 

PRZECIW (17) 

Zbigniew Adamczyk, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan Jarosz, Teresa 
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Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena 

Molak, Zenon Nadstawny, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Tomasz Ura, Urszula 

Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Łukasz Baran, Iwona Szymańska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 11.9. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Kochański odczytał treść głosowania nr 52, 

następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 11.10 nieuwzględnionej przez Burmistrza 

do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice część północna w zakresie ograniczenia ruchu pojazdów ciężarowych pow. 

3,5 tony na ulicy Podleśnej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (19) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Iwona Szymańska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 11.10. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Kochański odczytał treść głosowania nr 41, 

następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 11.11 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice część północna w zakresie wskazania strefy wyłączonej z ruchu kołowego 

na wysokości pomnika przyrody — Dąb Wojtek (ciąg pieszo-rowerowy).  
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Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 11.11. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Kochański odczytał treść głosowania nr 54, 

następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 11.12 nieuwzględnionej przez Burmistrza 

do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice część północna w zakresie zaprojektowania organizacji ruchu po ulicy 

Podleśnej jako strefy zamieszkania.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 11.12. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Kochański odczytał treść głosowania nr 55, 

następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 12 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 
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projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice część północna w zakresie zmiany lokalizacji drogi gminnej (działka nr 

59/3) na inną lub przesunięcia całego pasa drogowego w kierunku wschodnim, gdyż 

w tym momencie skraj pasa drogowego przebiega około 1 metra wewnątrz budynku 

gospodarczego zlokalizowanego na działce nr 59/4.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 12. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Kochański odczytał treść głosowania nr 56, 

następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 13.1 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice część północna w zakresie ograniczenia do niezbędnego minimum ilości 

dróg wewnętrznych /dojazdowych do posesji oraz ich parametrów (z 10 na 3 m 

szerokości).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (19) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Urszula Wroniewicz 

NIEOBECNI (1) 
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Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 13.1. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Kochański odczytał treść głosowania nr 57, 

następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 13.2 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice część północna w zakresie zmiany klasy ul. Podleśnej z KDL na KDD (droga 

dojazdowa) i pozostawienie jej jako drogi szutrowej o niezmienionych walorach 

krajobrazowych z zachowaniem rosnących wzdłuż niej drzew, w tym dębów (w części 

stanowiących aleję), z pozostawieniem gruntu w nienaruszonym stanie w strefie ochronnej 

pomnika przyrody dębu Wojtka (minimalny obszar ochronny to zarys okapu korony).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (19) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Iwona Szymańska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 13.2. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Kochański odczytał treść głosowania nr 58, 

następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 13.3 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice część północna w zakresie ograniczenia stref zabudowy i wyznaczenia 

maksymalnego współczynnika powierzchni biologicznie czynnej w granicy 75 - 80% 

(z dodatkowym zapisem o konieczności zachowania występującej na danym obszarze 

szaty roślinnej - o ile nie są to gatunki inwazyjne, tak by ograniczyć zrywanie wierzchniej 

warstwy gleby i zastępowanie naturalnej ściółki/darni sztucznym monokulturowym 
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trawnikiem).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 13.3. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Kochański odczytał treść głosowania nr 59, 

następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 13.4 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice część północna w zakresie wyznaczenia minimalnej wielkości działki 

w otulinie pod zabudowę mieszkaniową na poziomie minimum 2,5 tys. m2, a części 

działek (przeznaczonych obecnie pod sady, nieużytki pozostawienie bez podziału).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Beata Polaczyńska 

PRZECIW (19) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona 

Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 13,4. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Kochański odczytał treść głosowania nr 60, 

następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 13.5 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice część północna w zakresie zachowania dotychczasowych terenów rolnych, 

sadów i oczek wodnych i wyznaczenie nowych obszarów jako niezabudowanych, jako 

łączników ekologicznych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 13.5. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa odczytała treść głosowania 

nr 61, następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiła do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 13.6 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice część północna w zakresie wprowadzenia zapisu o konieczności 

doprowadzenia infrastruktury (kanalizacja i gaz) przed wprowadzeniem nowej zabudowy 

mieszkaniowej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Monika Bolek, Teresa Jędral 

PRZECIW (18) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan Jarosz, Wojciech 

Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona 
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Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 13.6. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa odczytała treść głosowania 

nr 62, następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiła do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 13.7 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice część północna w zakresie wykluczenia możliwości instalowania nowych 

indywidualnych systemów zagospodarowania ścieków.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (18) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Tomasz Ura, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Iwona Szymańska, Urszula Wroniewicz 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 13.7. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa odczytała treść głosowania 

nr 63, następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiła do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 13.8 nieuwzględnionej częściowo przez 

Burmistrza do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

fragmentu wsi Wojciechowice część północna w zakresie wskazania śródpolnych stawów i 

oczek wodnych, wskazania stanowisk rzadkich i chronionych roślin.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

PRZECIW (17) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Bożena Molak, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Tomasz Ura, 

Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Wojciech Kochański, Beata Mika, Iwona Szymańska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 13.8. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa odczytała treść głosowania 

nr 64, następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiła do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 13.9 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice część północna w zakresie ograniczenia zabudowy usługowej (usługi 

nieuciążliwe) tylko do działek dostępnych od strony ul. Lipowej oraz wyszczególnienia 

możliwych usług nieuciążliwych, ukierunkowanych na agroturystykę i rekreację 

z wykluczeniem wszystkich tych, które wiążą się z zatruciem środowiska (np. lakiernie, 

myjnie samochodowe etc.).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Beata Polaczyńska 

PRZECIW (19) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona 

Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Glińsk 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 13.9. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa odczytała treść głosowania 

nr 65, następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiła do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 13.10 nieuwzględnionej przez Burmistrza 

do uzasadnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

fragmentu wsi Wojciechowice część północna w zakresie wskazania w uzasadnieniu, że 

plan wpłynie znacząco na krajobraz obszaru, zmieniając dotychczasowy krajobraz 

otwarty na krajobraz zamknięty osiedli mieszkaniowych i domów jednorodzinnych 

połączonych gęstą siatką dróg.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub 

Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 13.10. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa odczytała treść głosowania 

nr 66, następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiła do głosowania. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 13.11 nieuwzględnionej przez Burmistrza 

do uzasadnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

fragmentu wsi Wojciechowice część północna w zakresie wskazania w uzasadnieniu, że 

wymagania ochrony środowiska nie zostały uwzględnione w zakresie gospodarowania 

wodami i ochrony gruntów rolnych i leśnych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 
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NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 13.11. 

 

Sekretarz Piotr Walczak w imieniu burmistrza Arkadiusza Strzyżewskiego złożył wniosek 

formalny o wprowadzenie do porządku sesji projektu uchwały w sprawie wskazania 

przedstawiciela Rady Miejskiej do Gminnej Rady Seniorów w Górze Kalwarii.  

W uzasadnieniu poinformował, iż rada miejska w drodze uchwały zgodnie z zarządzeniem 

burmistrza powinna zgłosić kandydata na członka gminnej rady seniorów do 29 lutego 

2024 r. 

Przewodnicząca zarządziła przygotowanie głosowania nad wnioskiem. Zapytała radnych, 

czy mają pytania. 

Radna Monika Bolek zapytała, o powód zgłoszenia wniosku w obecnie procedowanym 

punkcie. 

Sekretarz Piotr Walczak poinformował, że statut Gminnej Rady Seniorów mówi 

jednoznacznie, że wybory zarządza burmistrz na podstawie zarządzenia. Zarządzenie 

podaje się do publicznej wiadomości w BIP. Termin zgłaszania kandydatów upływa po 21 

dniach licząc od daty ogłoszenia zarządzenia w BIP. Termin ten upływa 29 lutego. 

Tłumaczył, że w czasie, kiedy zarządzenie się ukazało przebywał na urlopie oraz, 

że w przypadku niewskazania przez radę swojego przedstawiciela, miejsce to zajmie 

przedstawiciel wskazany przez inną organizację. W związku z pytaniem przewodniczącej 

rady uzupełnił, że przedmiotowa uchwała mogłaby być procedowana w trybie sesji 

nadzwyczajnej, która powinna się odbyć do końca lutego. Wskazanie przedstawiciela rady 

miejskiej związane jest z upływem drugiej kadencji gminnej rady seniorów. 

Radny Jakub Rącz zapytał o powód niezgłoszenia wniosku na początku sesji, kiedy 

przedstawiany był porządek obrad. 

Sekretarz wyjaśnił powód niezgłoszenia wniosku na początku sesji. 

Radna Beata Polaczyńska zgłosiła pytanie o zasadność wyboru przedstawiciela rady 

miejskiej, skoro za 2 miesiące rada się rozwiąże i być może przedstawiciel, który zostanie 

dziś wybrany nie wejdzie do rady, pytała, co wtedy. 

Radca prawny urzędu Edyta Zielonka wyjaśniła, że osoba wskazana przez radę miejską nie 

musi być radnym, jeżeli wskazany do rady seniorów radny rady miejskiej przestanie pełnić 

mandat, dalej może reprezentować radę. 

Sekretarz w uzupełnieniu wypowiedzi dodał, że jeśli rada miejska uzna, że jej 

przedstawicielem w radzie seniorów winien być radny rady miejskiej może dokonać 

zmiany uchwały podjętej w dniu dzisiejszym. Natomiast, jeśli do 29 lutego rada nie 

podejmie uchwały i nie wskaże swojego przedstawiciela straci mandat w radzie seniorów. 

 

Wobec wyczerpania pytań przewodnicząca rady rozpoczęła głosowanie nad wnioskiem 
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formalnym o uzupełnienie do porządku obrad. 

Głosowano wniosek w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o punkt Projekt uchwały 

w sprawie wskazania przedstawiciela Rady Miejskiej do Gminnej Rady Seniorów.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

  

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan Jarosz, Wojciech 

Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona 

Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

PRZECIW (1) 

Teresa Jędral 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Adamczyk 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

Wniosek został uwzględniony. 

 

Przewodnicząca uzupełniła porządek obrad o punkt 13.1. 

Następnie ogłosiła 5 minut przerwy technicznej. 

 

Punkt 13.1. Projekt uchwały w sprawie wskazania przedstawiciela Rady Miejskiej do 

Gminnej Rady Seniorów. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała treść uchwały. 

Rada Miejska Góry Kalwarii do Gminnej Rady Seniorów wskazała radną Teresę Jędral. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie wskazania przedstawiciela Rady 

Miejskiej do Gminnej Rady Seniorów.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 
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Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr CVIII/972/2024 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej pogratulowała radnej Teresie Jędral wyboru do Gminnej 

Rady Seniorów. 

 

Punkt 14. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej gminy Góra Kalwaria na lata 2024–2037. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie komisji rady. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radna Urszula Wroniewicz prosiła burmistrza o przedstawienie wyjaśnienia do zmiany nr 

14 dot. rezygnacji z przedsięwzięcia polegającego na budowie kanalizacji sanitarnej 

z rynku w Czersku do Zamku Książąt Mazowiecki. 

Odpowiedzi udzielił zastępca burmistrza Mateusz Baj wyjaśnił, że pomimo rozmów i kilku 

spotkań z przedstawicielami zarówno parafii w Czersku jak i kurii warszawskiej nie było 

woli porozumienia. W ocenie mówcy stanowisko gminy było bardzo korzystne dla parafii 

i dla kurii. Dalsze rozmowy stały się bezcelowe, gdy okazało się, że parafia wykonała sieć 

na swoje potrzeby we własnym zakresie.  

Odpowiadając na pytanie radnej zadane w trybie ad vocem przedstawił, jakie są 

możliwości doprowadzenia kanalizacji do zamku.  

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

wieloletniej prognozy finansowej gminy Góra Kalwaria na lata 2024–2037.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan Jarosz, Teresa Jędral, 

Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, 

Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz 

Ura, Urszula Wroniewicz 

PRZECIW (1) 
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Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Adamczyk, Wojciech Kochański 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr CVIII/973/2024 

 

Punkt 15. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2024 rok. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie komisji rady. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 

2024 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Łukasz Baran, Monika Bolek, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon 

Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata 

Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, 

Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

PRZECIW (1) 

Aleksandra Fedynicz-Komosa 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Adamczyk 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr CVIII/974/2024 

 

Punkt 16. Informacja przewodniczącego rady o zgłoszonych wnioskach w sprawie 

dokonania poprawek lub uzupełnienia protokołu z CVII sesji Rady Miejskiej w dniu 

31.01.2023 r. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że do 
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protokołu z CVII sesji Rady Miejskiej w dniu 31.01.2023 r. nie wpłynęły uwagi. 

Punkt 17. Sprawy różne: 

a) pytania mieszkańców i odpowiedzi. 

Mieszkanka p. G. D. poinformowała, że posiada pewne informacje, które  

mogą być rozwiązaniem jej sprawy. Chodzi o stanowisko prokuratury z 12 lutego 2024 r., 

w którym prokuratura wskazuje, że przedmiotem wskazanego postępowania było 

doprowadzenie do niekorzystnego rozporządzenia mieniem gminy Góra Kalwaria, 

poprzez wprowadzenie w błąd, co do stanu psów odebranych spod jej opieki przez 

Fundację Animals Rescuse w trybie ustawy o ochronie zwierząt. Zdaniem mówczyni 

prokuratura wskazuje, że gmina jest poszkodowana w sprawie. Prosiła radę o załatwienie 

sprawy zgodnie ze stanowiskiem prokuratury. Zapowiedziała złożenie pisma w tej 

sprawie do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Radny Jakub Rącz poprosił burmistrza o doprecyzowanie, o jaką szkodę gminy chodzi. 

Zastępca burmistrza Mateusz Baj wyjaśnił, że z pisma, na które powołuje się mieszkanka, 

z którym również się zapoznał, absolutnie nie wynika, że gmina jest w jakikolwiek sposób 

w tej sprawie pokrzywdzona. Z pisma wynika po prostu, że pani Grażyna nie jest 

pokrzywdzona w tej sprawie i prokuratura zamyka postępowanie z zawiadomienia pani 

G. Podkreślił, że gmina nie czuje się pokrzywdzona w tej sprawie. W związku 

z dodatkowym pytaniem radnego, burmistrz prosił o zapoznanie się z pismem 

prokuratury. 

Pan M. Ś. wystąpił w imieniu Stowarzyszenia Partnerstwo dla Ekologii, 

w nawiązaniu do pism z 5 lutego i 7 lutego w sprawie, którą przedstawiał na poprzedniej 

sesji. Zastanawiał się w związku z tym, że jest końcówka kadencji, czy radni zapoznawali 

się z pismami i uda się mu uzyskać dziś odpowiedź. Chciał ponadto zwrócić uwagę, że 

jeżeli chodzi o protesty mieszkańców w sprawie zalewania posesji, to są one składane od 

2003 roku w zależności od intensywności opadów. Przypomniał, że w 2015 roku ówczesny 

burmistrz nie wydał decyzji środowiskowej, a firma nie uzyskała pozwolenia na budowę. 

Dodał, że do czasu, kiedy teraz nie zaczęto kopać i odkryto odpady nic się na tym terenie 

nie działo. Dodał, że starosta wydał decyzją na budowę tylko odwodnienia. 

Kontynuując wskazał, że uchwałą z 29 maja 2003 r. zatwierdzającą plan zagospodarowania 

przestrzennego ustalono, że odwodnienie terenu możliwe jest tylko przy pomocy rowów 

melioracyjnych lub drenażu podziemnego. Takich urządzeń nie widział. Następnie 

odwołując się do strategii zrównoważonego rozwoju apelował, by pozostawiono 

w spokoju kawałek dzikiej przyrody w miejscach, gdzie jest to możliwe, gdyż na terenie 

gminy jest dużo miejsc budowlanych i są gotowe plany zagospodarowania 

przestrzennego. Kończąc wygłosił zdanie: „Planeta ziemia nie jest naszą własnością. 

Pożyczyliśmy ją od następnych pokoleń, oddajmy ją w jak najlepszym stanie”. 

Przewodnicząca wyjaśniła przedmówcy, że do rady wpłynęło jedynie pismo z dnia 

7 lutego, adresowane do burmistrza i do wiadomości rady, z prośbą o wyznaczenie 
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terminu spotkania i przygotowanie dokumentów. Do rady miejskiej nie wpłynęło żadne 

inne pismo oprócz prośby skierowanej do burmistrza o zorganizowanie spotkania. 

Dodała, że na posiedzeniu komisji prezydialny przy omawianiu korespondencji ustalono 

z burmistrzem, że burmistrz wyznaczy termin spotkania i poinformuje o tym spotkaniu 

radę miejską. Podkreśliła, że rada pracuje bez względu na zbliżające się wybory. 

Pan M. Ś. odczytał pismo złożone 5 lutego. 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski wyjaśnił, że z chwilą, kiedy sprawa nabrała rozgłosu 

i zaczęły się działania w terenie, urząd wystąpił zarówno do RDOŚ jak i do starosty. 

Do RDOŚ z zapytaniem, czy świadomie nie wskazał gminie planu do zmiany ze względu 

na potencjalne odszkodowania, czy wynika to z przeoczenia. Przypomniał również, że na 

terenie obejmującym łąki soleckie obowiązują 4 plany zagospodarowania przestrzennego. 

Do starosty z zapytaniem, czy wydając pozwolenie na budowę starosta uwzględnił, że jest 

to obszar Natura 2000. Dodatkowo starosta wystąpił do RDOŚ z zapytaniem, czy powinien 

rzeczywiście uwzględniać obszar Natura 2000 przy wydawaniu pozwolenia. W związku 

z tym, że nie wpłynęły jeszcze odpowiedzi uważał za celowe poczekanie na informację, 

by spotkanie, o które wnoszą mieszkańcy miało sens. Deklarował zorganizowanie 

spotkania jak tylko otrzyma informacje od ww. organów. 

Następnie głos zabrał radny Rady Powiatu Piaseczyńskiego Marek Rutowicz. 

Powiedział, że pochylił się nad Raportem o stanie gminy za 2019 rok, w którym burmistrz 

dokonał oceny stanu Zakładu Gospodarki Komunalnej, z której to oceny wynika, że spółka 

jest podmiotem trwale nierentownym i wymagającym kontynuowania działań sanacyjnych 

w obszarze ekonomiczno-finansowym oraz stwierdza, że spółka wykazuje bardzo wysokie 

wskaźniki niezafakturowania produkowanej wody i odprowadzanych ścieków. 

Uwagę mówcy zwrócił fakt, że w ostatnio przedstawionym przez burmistrza raporcie za 

2022 rok są te same sformułowania, które były zawarte w raporcie z 2019 roku, tj. że 

spółka jest podmiotem trwale nierentownym a jednym z powodów jest niefakturowanie 

usług kanalizacyjnych i wodociągowych. Chciał uzyskać odpowiedź od burmistrza 

odnośnie powyższego, podkreślając, że przez 4 lata od 2019-2022 jego ocena spółki była 

taka sama. Dodał, że jak wynika z dokumentów publikowanych przez burmistrza, prezes 

spółki przez te 4 lata zarobił ponad 850.000 zł. 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski odnosząc się do wystąpienia przedmówcy, gratulował mu, 

przyjścia na sesję i zabrania głosu po 5,5 roku. Po pierwsze wyjaśnił, że zarobki i sposób 

naliczania wynagrodzenia nic się nie zmieniły od poprzedniej kadencji, więc taki sposób 

wynagrodzenia prezesa przedmówca również akceptował będąc wiceburmistrzem. 

Ubolewał, że przedmówca nie doczytał tego, co było w uzasadnieniu sformułowań, które 

przytoczył, zarówno w 2019 jak i 2022 roku. Podkreślał, że stawki za wodę i ścieki 

zatwierdza regulator PGW Wody Polskie, a nie jak wcześniej rada, w związku z tym, jeśli 

regulator świadomie nie pozwala na urealnienie stawek, to w konsekwencji doprowadza 

przedsiębiorstwa wodno-kanalizacyjne do nierentowności. Jest to jedna z głównych 

przyczyn nierentowności i dotyczy to spółek w całej branży. Burmistrz zwracał również 

uwagę na problemy, jakie w międzyczasie dotknęły spółkę, miał tu na uwadze działalność 
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ciepłowniczą w związku z gwałtownym wzrostem cen gazu. Następnie odniósł się do 

kwestii niezafakturowania wyprodukowanej wody oraz odprowadzanych ścieków 

i przypomniał o przebudowie sieci wodociągowej oraz rozdzieleniu kanalizacji 

ogólnospławnej na kanalizację sanitarną i deszczową, co dało możliwość odprowadzania 

ścieków deszczowych nie do oczyszczalni. W jego ocenie trudno, żeby spółka była 

rentowna, kiedy stawki za wodę i za kanalizację, z czego spółka głównie się utrzymuje, są 

poniżej progu rentowności, a w żaden inny sposób nie można tego zmienić, jak tylko 

i wyłącznie decyzją Wód Polskich. 

Rady Powiatu Marek Rutowicz w odniesieniu do wypowiedzi burmistrza przyznał, że 

uwarunkowania, o których burmistrz mówił mają swoje uzasadnienie. Podkreślał, że 

jedynie cytował opinię, jaką burmistrz ma na temat spółki. Nie chodzi tu o wysokość 

stawek, natomiast o sam fakt niefakturowania. Uważał, że fakt niefakturowania jest 

elementem, trudnym do wytłumaczenia, a burmistrz przechodzi nad tym faktem do 

porządku dziennego.  

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski odpowiedział, że podziwia przedmówcę za cierpliwość, 

mając na uwadze, że raport za 2022 rok ukazał się w pierwszej połowie ubiegłego roku, 

że czekał do lutego 2024 roku z przyjściem na sesję, by o tym powiedzieć. W dalszej 

wypowiedzi powiedział, że chciałby, aby dyskusja odbywała w obecności prezesa spółki, 

który odpowiada zarówno za rentowność jak i za wynik finansowy oraz za fakturowanie 

lub niefakturowanie wody. 

Rady Powiatu Marek Rutowicz w odniesieniu zapytał burmistrza, czy jako sprawujący 

nadzór nad spółką jednoosobowo w imieniu gminy wie, jaka jest struktura zatrudnienia 

w spółce. Bo według posiadanych przez niego informacji w spółce na około 40 osób 

zatrudnionych na stanowiskach nierobotniczych, 20 jest spoza Góry Kalwarii. Prosił 

o wytłumaczenie, dlaczego burmistrz nie lubi mieszkańców, czy też nie docenia ich 

fachowości, bo nie bardzo rozumie jak można ściągnąć z Warszawy 20 osób do pracy 

w spółce mając 26.000 ludzi w gminie. Stwierdził, że nigdy nie było takiej sytuacji, żeby 

ludzie z zewnątrz zdominowali jakikolwiek element gminy. Zapytał, czy to jest przypadek, 

czy działanie celowe. 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski odpowiedział, że na temat struktury spółki pewnie 

najlepiej wypowiedziałby się prezes spółki, ale oczywiście się do pytania ustosunkuje. 

Na wstępie zapytał przedmówcę, czy występował o udzielanie takiej informacji. 

Jego zdaniem, przedmówca mija się z prawdą. Kontynuując burmistrz nie zgodził się 

z zarzutem, że w tej kadencji zwolnione zostały osoby w Góry Kalwarii a przyjęte spoza 

gminy. W dalszej wypowiedzi uważał, że priorytetem w zatrudnianiu osób powinna być 

fachowość, rzetelność i umiejętność, i nie zawsze fachowiec w danej branży musi być 

mieszkańcem Góry Kawami. Pytał przedmówcę, czy zauważył, że w tej kadencji, jeśli 

spółka szuka pracownika to publikuje takie informacje, czy zauważył, że konkursy, czy to 

na dyrektora szkoły, jednostki, czy pracownika urzędu są publikowane, po to właśnie, żeby 

wybrać najlepszych fachowców. 

Rady Powiatu Marek Rutowicz w odniesieniu do wypowiedzi burmistrza zwracał uwagę, że 
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mówił tylko i wyłącznie o działaniach prezesa spółki, zwracał uwagę, że to nie burmistrz 

zatrudnia pracowników ZGK tylko prezes spółki. Dodał, że nie ma uwag do polityki 

kadrowej burmistrza odnośnie do urzędu gminy, tylko się pyta czy burmistrz wie jak 

wygląda struktura zatrudnienia w spółce gminnej, i czy burmistrz wie, że połowa 

pracowników jest spoza gminy Góra Kalwaria. Dodał, że o zatrudnieniu w spółce 

decydował prezes spółki, nie było żadnych konkursów. 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski zwrócił przedmówcy uwagę, że powinien się przygotować 

do dyskusji na temat struktury. Jego zdaniem przedmówca nie podał żadnych konkretów. 

Prosił, więc przedmówcę by powiedział, jak było wcześniej, ile osób było na stanowiskach 

nie biurowych, czy fizycznych z Góry Kalwarii. Dodał, że chętnie by ten temat omówił, ale 

w obecności prezesa. Zapewnił, że zna strukturę w ZGK, wie skąd są pracownicy. 

Z Warszawy jest 4 pracowników w tym jeden pracownik zatrudniony w ramach projektu 

realizowanego na oczyszczalni, stąd mówienie, że połowa osób jest z Warszawy jest 

nieprawdą. Większości są to pracownicy z gminy Góra Kalwaria, są też pracownicy z gmin 

ościennych: z gminy Konstancin, Warka, Chynów i Prażmów a także z gminy Piaseczno. 

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa poprosiła radnego powiatowego 

o doprecyzowanie, czy chciałby, aby temat był kontynuowany na marcowej sesji. 

Pan M. Rutowicz odpowiedział twierdząco (wypowiedź poza mikrofonem). 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski prosił, jeśli są jeszcze do niego pytania, o zadanie ich 

teraz, ponieważ ma umówione spotkanie i musi opuścić sesję. Zapewnił, że powróci na 

spotkanie, które zaplanowane jest po sesji z dyrektorem ABK. 

W związku z tym przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu obrad,  

 

a) pytania radnych i odpowiedzi. 

Radny Andrzej Posiewka poinformował, że podczas prac grupy UTP na placu zabaw 

w miejscowości Łubna został znaleziony pocisk moździerzowy, następnie zapytał 

burmistrza, czy byłaby możliwość sprawdzenia całego placu zabaw. 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski odpowiedział, że ciężko jest mu się odnieść, bo pierwszy 

raz słyszy o takim znalezisku, ale być może pan dyrektor Administracji Budynków 

Komunalnych będzie w stanie się do tego ustosunkować.  

Radna Urszula Wroniewicz zapytała burmistrza: 

1) na jakim etapie jest zadanie rozbudowa szkoły w Czersku i kiedy nastąpi rozpoczęcie 

budowy, 

2) co się zmieniło w temacie planowanej budowy Muzeum Szkuty w Czersku, czy wpłynęły 

jakieś nowe informacje, czy planowane są jakieś działania, 

3) zapytała, czy realne jest wydanie decyzji środowiskowej w sprawie remontu mostu na 

Jeziorze Czeskim w wyznaczonym terminie. 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski odpowiedział, że jeśli chodzi o pytanie drugie to pojawiły 

się dwie nowe działki, które były analizowane pod kątem własnościowym i planistycznym, 

które mogłyby być brane pod uwagę. Informacje przekazał przedstawicielowi samorządu 
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województwa mazowieckiego i czeka na informację zwrotną. Na kolejnej sesji będzie mógł 

powiedzieć coś więcej. Jeśli chodzi o rozbudowę szkoły w Czersku to dzisiejszą decyzją, za 

co podziękował radzie, zostały dołożone środki by móc rozstrzygnąć przetarg na to 

zadanie. Podpisanie umowy przewiduje na początku marca. Harmonogram robót będzie 

wynikał z umowy. Zatem ta ważna inwestycja, na którą wszyscy czekają ma szansę ruszyć 

niebawem. 

Zastępca burmistrza Mateusz Baj w odniesieniu do trzeciego pytania wyjaśnił, że zakres 

remontu obejmuje ingerencję w pomnik przyrody, jakim jest Jezioro Czerskie. 

Dlatego wydanie opinii musi być poprzedzone ekspertyzą, a ta ma być gotowa do 

10 marca. Zapewnił, że wszystko idzie w dobrym kierunku. 

Radna Urszula Wroniewicz odniosła się do wypowiedzi przedmówcy, dodatkowo prosiła, 

o skrócenie terminu do minimum. 

Zastępca burmistrza Mateusz Baj odpowiedział, że zdaje sobie sprawę z ważności 

inwestycji dla mieszkańców, natomiast podkreślał, że sprawę należy potraktować 

poważnie, bo rozmawiamy o cennym i ważnym pomniku przyrody. Podkreślił, że prace 

będą prowadzone bez zbędnej zwłoki, by jak najszybciej wydąć opinię. 

Radna Rozalia Zdulska zapytała, czy jest już opinia prawnika w sprawie odwodnienia 

działek przy ul. Polnej Róży w Kątach.   

Zastępca burmistrza Mateusz Baj odpowiedział, że opinii jeszcze nie ma. Zadeklarował, że 

opinia będzie sporządzona do końca lutego. 

Radna Monika Bolek powróciła do styczniowej sesji i wniosku, który był skierowany przez 

trzy komisje o zdjęcie z porządku obrad projektu stanowiska w sprawie poparcia 

Ministerstwa Spraw Zagranicznych Rzeczypospolitej Polskiej w dążeniu do uzyskania 

reparacji odszkodowań i zadośćuczynienia z tytułu strat, jakie Polska poniosła z powodu 

napaści Niemiec oraz późniejszej okupacji. Uzasadnieniem wniosku komisji było to, by 

wystąpić zapytaniem do ministerstwa, czy nadal oczekuje stanowiska od rady. 

Wobec czego zapytała, czy wysłało takie zapytanie oraz chciała uzyskać wyjaśnienie, na 

jakiej podstawie komisje stwierdziły, że pismo, które zostało wysłane do rady miałoby być 

już nieaktualne i dlaczego trzeba ponownie pytać ministerstwo o to, czy nadal oczekuje 

odpowiedzi. Chciała wiedzieć, czy zapytanie zostało wysłane i kiedy można się spodziewać 

odpowiedzi i czy w związku z tym będzie podjęta dalsza dyskusja. Dodała, że zarówno 

ona jak i radny Jakub Rącz, który przygotował projekt stanowiska za zgodą 

przewodniczącej, chcieliby wiedzieć, kiedy będzie możliwość powrócenia do głosowania, 

przypominając, że zdecydowana większość radnych poparła i przychyliła się do tego 

stanowiska na komisjach. 

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa prosiła przedmówczynię o sprecyzowanie, 

do kogo personalnie kieruje to pytanie. Ze swojej strony wyjaśniła, że każdy radny ma 

inicjatywę uchwałodawczą, nie musi mieć zgody przewodniczącego, natomiast poprosiła 

pana radnego, że skoro uznaje za stosowne podjęcie takiej uchwały, by przygotował 

projekt. Odnosząc się do wniosków komisji zaznaczyła, że rada nie określiła, kto ma 
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sformułować zapytanie do ministerstwa, niemniej sporządzenie pisma wzięła na swoje 

barki, obecnie pismo jest w trakcie przygotowywania. Żałowała, że pytanie nie wybrzmiało 

na poprzedniej sesji. 

Radna Monika Bolek odnosząc się do wypowiedzi przedmówczyni wyjaśniła, dlaczego nie 

odniosła się do wniosku na poprzedniej sesji.  

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa ponadto przypomniała, że podczas 

głosowań w komisjach znaczna część radnych wstrzymała się od głosu.  

Radny Jakub Rącz odnosząc się do kwestii braku dyskusji na poprzedniej sesji, stwierdził, 

że zdziwiło go, gdy radni zagłosowali przeciw. Dodał, że zastanawiająca jest świadomość 

narodowa tych radnych, którzy skierowali wniosek o zapytanie ministerstwa, by 

ministerstwo ich poinstruowało, jak mają głosować w kwestii reparacji dla Polski. 

Przewodnicząca odnosząc się do słów radnego podkreśliła, że radni byli za zdjęciem 

punktu z porządku obrad, a nie przeciw uchwale. Podkreślając, że wówczas był czas do 

dyskusji. Nie chciałaby wracać do czegoś, co było miesiąc temu. Apelowała, aby nie 

oceniać czyjegoś poczucia narodowego, czy poziomu patriotyzmu. 

Radny Szymon Krupa podziękował przewodniczącej za jej słowa, zwracając uwagę, że też 

miał okazję usłyszeć na jednej z komisji, że jest anty polakiem, bo zakwestionował tą 

uchwałę. Zwracał uwagę, że wniosek od Ministerstwa Spraw Zagranicznych wpłynął we 

wrześniu 2023 roku, więc minęły 4 miesiące, i przypominał, że w międzyczasie były 

wybory parlamentarne, i zmienił się skład rządu, stąd radni chcieli się upewnić czy 

rzeczywiście nadal stanowisko Ministerstwa Spraw Zagranicznych jest takie, jakie zostało 

sformułowane we wniosku z września 2023 roku. 

Radna Monika Bolek na wstępie zaznaczyła, że chcę się odnieść tylko i wyłącznie do 

kwestii formalnych, nie chce, ani nie zamierza oceniać radnych ani ich wyborów. 

Odnosząc się do wypowiedzi przedmówcy pytała, na jakiej podstawie prawnej pismo 

Ministerstwa Spraw Zagranicznych miałoby stracić na aktualności, jeśli jest ciągłość władzy.  

Przewodnicząca nadal podkreślała, że w zeszłym miesiącu była przestrzeń do dyskusji na 

ten temat, a wówczas zgłoszeń do dyskusji nie było. W związku z tym, że pismo do 

ministerstwa jest w przygotowaniu, prosiła o cierpliwość. 

Radna Monika Bolek wyjaśniła, że chciała dać czas, by komisje mogły uzyskać to czego 

oczekiwały i dlatego zabiera głos dzisiaj. 

Radna Teresa Jędral podniosła problem dotyczący stanu dróg nieutwardzonych, poprosiła 

burmistrza o poprawę stanu ulicy Sosnowej, Willowej, zjazdu z ul. Puławskiej 13 

w Baniosze, ponadto prosiła o naprawę ul. Podleśnej, ul. Mickiewicza, Sienkiewicza i Prusa 

w Tomicach oraz ul. Spacerowej w Kątach. Prosiła o odpowiedź konkretną, kiedy będzie 

przetarg na sprzęt i kiedy wkroczy sprzęt na drogi. 

Zastępca burmistrza Mateusz Baj odpowiedział, że przetarg będzie rozstrzygnięty 

w pierwszych dniach marca i zaraz po rozstrzygnięciu przetargu będą podjęte działania. 

Póki co działania są interwencyjnie. Dodał, że ul. Spacerowa w Kątach została w ostatnich 

dniach wyrównana, natomiast trzeba mieć świadomość, że przy tej pogodzie niewiele 
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można zdziałać. Jeżeli chodzi o zjazd przy ulicy Puławskiej w Baniosze to będzie 

zaprojektowany i wykonywany na wiosnę. 

Radna Teresa Jędral zwróciła uwagę, że przetarg na sprzęt miał być rozstrzygnięty 

w ubiegłym tygodniu. Poprosiła również o wyrównanie ul. Słonecznej. 

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa nawiązując do uchwalonego programu 

współpracy z organizacjami pozarządowymi i ogłoszonego w styczniu konkursu ofert 

podnosiła, że wśród działań zabrakło promocji zdrowia. Tym samym chciała się dopytać, 

dlaczego gmina nie wskazała tego niezwykle ważnego obszaru. Nastopnie odnosząc się 

do placu zabaw u zbiegu ulic ks. Sajny i Białka zwracała uwagę, że w ostatnim czasie plac 

zabaw był pełen ludzi, mimo, że jeszcze nie został odebrany, co oznacza, że jest to nadal 

plac budowy. A plac budowy musi być odpowiednio zabezpieczony, i zamieszczenie 

tabliczki „zakaz wstępu” jest niewystarczające. Pytała, kiedy będzie odbiór placu zabaw 

i dlaczego jeszcze tego odbioru nie ma.  

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski w odpowiedzi przyznał, że w programie mogą być ujęte 

wszystkie obszary, którymi gmina chce się zajmować i ogłaszać konkursy na w tych 

obszarach. Zwracał uwagę, że konkursy można organizować do końca roku. W styczniu 

ogłoszono konkursy dot. klubów sportowych, bo działają one od początku roku. 

W kwestii placu zabaw wyjaśnił, że po sesji będzie spotkanie z panem dyrektorem ABK, 

który będzie placem zarządzał, i udzieli odpowiedzi. Do odpowiedzi na pytanie w zakresie 

promocji zdrowia wskazał Naczelnika Wydziału Promocji i Informacji Piotra 

Chmielewskiego. 

Przewodnicząca uzupełniła swoją wcześniejszą wypowiedź o pytanie, ile zostało środków 

w budżecie na organizacje pozarządowe. 

Naczelnik Piotr Chmielewski wyjaśnił, że program określa mniej więcej w jakich obszarach 

gmina jest zainteresowana współpracą z organizacjami pozarządowymi, a organizacje 

pozarządowe biorą udziału w konsultacjach. Do 15 września organizacje zainteresowane 

współpracą z gminą mogą zgłaszać swoje zapotrzebowanie. Daje to obraz, jakie jest 

zapotrzebowanie na środki, i w których obszarach. Na tej podstawie do końca września 

określany jest budżet. Konkursu w zakresie promocji zdrowia nie został ogłoszony, 

ponieważ przez ostatnie lata nie było od organizacji pozarządowej żadnej inicjatywy, czy 

zgłoszenia, stąd ogłoszono konkursy w obszarach, w których organizacje są 

zainteresowane współpracą z gminą. Oczywiście konkursy mogą być ogłaszane przez cały 

rok, jeżeli znajdą się na to pieniądze. Dodał, że na ten moment nie ma środków na 

promocję zdrowia. Jeżeli natomiast chodzi o to, ile pieniędzy zostało w poszczególnych 

dziedzinach, czyli w sporcie, kulturze i dziedzictwie, opiece społecznej, gospodarce 

komunalnej pod kątem odpadów, to są kwoty zabezpieczone na tak zwane małe granty 

natomiast też nie ma tu pieniędzy na promocję zdrowia, ponieważ takiego 

zapotrzebowania nikt do tej pory nie zgłaszał, a gmina organizacji pozarządowych w tym 

zakresie nie szukała. 

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa w odniesieniu do wypowiedzi przedmówcy 

uważała, że gdyby była oferta na promocję zdrowia to na pewno by się ktoś zgłosił, bo to 
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jest szalenie ważny obszar i szeroko pojęty, w tym również mieści się promocja zdrowia 

psychicznego. 

Naczelnik Piotr Chmielewski nie zgodził się z przewodniczącą, ponieważ konkursu nie 

można ogłosić bez środków w budżecie, wcześniej środki te muszą być określone 

w budżecie do końca września, na podstawie zgłoszeń organizacji. Nie jest w stanie 

określić kwoty i przez najbliższe miesiące szukać organizacji, która będzie chętna do 

pobrania dotacji. Po to jest program współpracy z organami pozarządowymi, by 

organizacje zgłaszały swoje pomysły, a później procedura budżetowa, by można mniej 

więcej zaplanować środki i następnie ogłosić konkurs.  

Zdaniem przewodniczącej Aleksandry Fedynicz-Komosy po to jest program współpracy, 

żeby nie czekać, aż organizacja się zgłosi, tylko żeby gmina wychodziła z inicjatywą. 

Uważała, że problem zdrowia, a zwłaszcza zdrowia psychicznego jest narastający i szkoda, 

że nikt o tym nie pomyślał. Ponadto przypomniała, że rada miejska zwiększyła 

proponowaną pulę środków na wsparcie organizacji pozarządowych, aczkolwiek 

przyznała, że nie w tej dziedzinie. Ubolewa, że na etapie konstruowania budżetu, 

w którym uczestniczyła, temu się nie przyjrzała, ale wydawało jej się, że jeżeli jest 

program, który określa jasno pewne obszary do działania to gmina będzie te obszary 

realizowała. Uważała, że warto się nad tym zastanowić i rozszerzyć wachlarz działalności. 

Naczelnik Piotr Chmielewski dodał, że jeśli pani przewodnicząca złoży wniosek na 

promocję zdrowia i rada miejska ujmie pieniądze w budżecie to będzie można taki 

konkurs ogłosić, w innym przypadku nie wyobraża sobie, że uczenie na promocję zdrowia 

środki z innej dziedziny.  

Przewodnicząca uważała, że należy szukać dodatkowych środków i obszarów, a przede 

wszystkim otwierać wachlarz działalności zwłaszcza w tak ważnej dziedzinie, jak zdrowie.  

Radna Teresa Jędral odnośnie do wizji lokalnej przy ulicy Podleśnej w Baniosze z jej 

udziałem oraz prezesa Spółki Wodnej, radnego A. Posiewki i burmistrza, w związku 

z zalewaniem altany, zapytała burmistrza, czy planuje spotkanie podsumowujące, 

ewentualnie, czy jest już rozwiązanie problemu. 

Zastępca burmistrza Mateusz Baj przedstawił informację o podjętych działaniach. 

Radny Zbigniew Adamczyk w nawiązaniu do wniosku zgłoszonego w lipcu 2023 roku 

przez komisję rolnictwa oraz wniosku zgłaszanego indywidualnie, o przeznaczenie 

w tworzonym projekcie budżetu na rok 2024 dodatkowych środków na rozbudowę 

systemu kanalizacji w gminie stwierdził brak efektu tego wystąpienia. Oczekiwał, że 

w marcu przy podziale wolnych środków postulat zostanie w sposób widoczny 

uwzględniony. Kontynuując w związku z wstrzymaniem przebudowy drogi w Czaplinie 

chciał usłyszeć, w jakim okresie będą podjęte działania w kierunku realizacji tego 

przedsięwzięcia. Kontynuując poruszył sprawę nieprzyjemnych zapachów z rzeki Czarnej, 

które w ubiegłym roku bardzo mocno dały się we znaki mieszkańcom. Wyjaśnił, że 

z protokołu z kontroli przeprowadzonej przez Wody i Polskie 15 listopada 2023 roku, 

wynika, że podmiot kontrolowany przedłożył oświadczenie, że nie posiada możliwości 

korzystania z instalacji by zrzucać ścieki do rzeki ze względu na jej częściowe 
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zdemontowanie oraz zaślepienie. Stwierdziły również, że ścieki z terenu zakładu 

odprowadzane były razem ze ściekami socjalnymi poprzez infrastrukturę ZGK na 

podstawie decyzji z 2017 roku a obecnie firma posiada umowę z ZGK na odbiór tych 

ścieków i posiada zbiorniki na ich przechowywanie. W związku z tym, skoro Wody Polskie 

same udowodniły, że problem nie powstał z zewnątrz zapytał burmistrza, czy gmina 

podejmie działania, aby problem się nie powtórzył, aby w tym roku nie pojawiały się już 

narzekania mieszkańców na stan powietrza z tytułu zanieczyszczenia rzeki Czarnej. 

Dopowiedział, że jesienią ubiegłego roku Gminna Spółka Wodna oczyściła około 100 m 

rowu łączącego zbieracz z rzeką Czarną, wybrany z koryta rowu osad biologiczny leży na 

skarpach rowu, natomiast Wody Polskie w ubiegłym roku dokonując konserwacji rzeki, 

zdjęły około 30 tam na odcinku kilkunastu kilometrów. Według mówcy pieniądze te są 

zmarnowane, ponieważ bobry wszystkie tamy odbudowały. Jeżeli woda w rzece 

przestanie płynąć to powstanie znów problem tego odoru. Kontynuując poinformował, że 

jadąc od Góry Kalwarii mijając znak „Czaplinek” za kilkaset metrów dalej jest znak „koniec 

Dębówki” w związku z tym zapytał, czy jest realne, aby na odcinku dwóch sołectw 

doprowadzić sprawę prawidłowego oznakowania drogi krajowej do stanu właściwego. 

Przy okazji wspomniał, że minęły 4 lata, kiedy mieszkańcy okolicznych wsi złożyli petycję 

w sprawie budowy sygnalizacji świetlnej w Czaplinku i zapytał, czy gmina w ogóle 

zamierza coś z tym zrobić. Kończąc zapytał, kiedy gmina rozpocznie łatanie dziur na 

drogach gminnych, dodał, że powiat już takie prace rozpoczął.  

Zastępca burmistrza Mateusz Baj odnośnie do wniosków składanych do budżetu w lipcu 

powiedział, że prace nad budżetem 2024 odbywały się wspólnie z burmistrzem i radnymi, 

najwyraźniej wnioski te nie uzyskały większości. Uchwalony przez radnych budżet 

najwyraźniej wniosków zgłoszonych przez komisję, czy też przez pana radnego nie 

uwzględnił. Jeśli chodzi o drogę Czaplin-Buczynów wyjaśnił, że projekt obejmował odcinek 

od drogi krajowej nr 50 do granicy Buczynowa. Niestety w związku z ze zmianami 

ustawowymi, które weszły w życie w październiku nie jest możliwe dokończenie tego 

projektu i uzyskanie pozwolenia na budowę. Chodzi o to, że nie można „odralniać” ziemi 

trzeciej klasy, nawet w celu budowy drogi. W związku z tym odcinek zostanie podzielony 

na dwie części. Następnie przedstawił szczegóły działania. W kwestii zanieczyszczenia 

rzeki Czarnej i kontroli przeprowadzonej przez Wody Polskie, zwrócił uwagę, że z kontroli 

wynika, że zanieczyszczenie rzeki, czy też odory, które się z niej wydobywają nie są 

spowodowane nielegalnym zrzutem ścieków ale wynikają z tego, że koryto tej rzeki nie 

jest czyszczone. Podkreślił, że zgodnie z prawem czyszczenie koryta rzeki płynącej należy 

do zadań właściciela w tym wypadku do Wód Polskich, więc jeżeli pan radny pyta, co 

gmina zamierza w tej sprawie zrobić to oczekuje opinii pana radnego co gmina powinna 

zrobić, żeby zrealizować nie swoje zadanie i co powinna zrobić, żeby Wody Polskie 

realizowały swoje ustawowe zadania. Bo jedyne co można zrobić, to powiadomić Wody 

Polskie o problemie i zawnioskować o wykonanie swoich ustawowych obowiązków. 

Odnośnie do znaku przy drodze nr 50 zaproponował, by pan radny, jeśli wie, w którym 

miejscu znak „koniec Dębówki” ma być, by zwrócił się bezpośrednio do GDDKiA. Jeżeli 
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chodzi o łatanie dróg gminnych, poinformował, że miało ono miejsce w ubiegłym 

tygodniu, jeżeli coś jeszcze zostało do zrobienia to czeka na zgłoszenia. 

Radny Zbigniew Adamczyk w odniesieniu do odpowiedzi w sprawie wniosków do budżetu 

potwierdził, iż brał udział we współtworzeniu budżetu, aczkolwiek podkreślił, że to 

burmistrz wprowadza nowe zadania do budżetu na dany rok i ma wiedzę, jakie zadania są 

zgłoszone i inicjatywę wyboru kolejności wprowadzania zadań do budżetu na dany rok, 

zatem oczekuje wprowadzenia zadania zgodnie z pismem komisji, i liczy, że radni 

przychylą się do wniosku. Co do drugiej kwestii wyjaśnił czego oczekiwał od burmistrza. 

Uważał ponadto, że wystąpienie w imieniu mieszkańców do zarządcy rzeki jest możliwe 

i w tym zakresie deklarowałem swój udział i pomoc. Jeżeli chodzi o znak „koniec Dębówki” 

uważał, że jeżeli generalna dyrekcja postawiła znak w nowym miejscu, to ten poprzedni 

znak jako zbędny należało usunąć. Znak myli i nie spełnia żadnej funkcji za wyjątkiem 

dezinformującym. Wyraził zadowolenie z rozpoczęcia remontu dróg gminnych.  

Zastępca burmistrza Mateusz Baj odpowiedział przedmówcy, że w marcu będą dzielone 

wolne środki i wniosek pana radnego jak też inne wnioski będzie poddany analizie. 

Natomiast, co do kwestii czyszczenia rzeki Czarnej przez Wody Polskie powiedział, iż nie 

wie, jakiej pomocy ze strony gminy pan radny oczekuje. Zachęcał przewodniczącego 

i komisję rolnictwa do wystąpienia z wnioskiem do Wód Polskich. 

Radny Zbigniew Adamczyk odpowiedział, że pismo komisja rolnictwa wystosowała, bez 

odzewu, stąd prosił o wystąpienie na szczeblu gminnym. 

Radny Andrzej Posiewka nawiązując do prośby skierowanej na poprzedniej sesji 

o udostępnienie protokołu z prac komisji w sprawie przedszkola, prosił o możliwość 

zapoznania się z protokołem. 

Sekretarz Piotr Walczak wyjaśnił, że w tym momencie udostępnienie protokołu nie jest 

możliwe i nie będzie możliwe dopóki prokuratura nie zamknie śledztwa. W odniesieniu do 

zapytania, jakie radny skierował na poprzedniej sesji: na jakim etapie jest praca zespołu 

wyjaśnił, że zespół zakończył pracę. Wszystkich protokoły z ze spotkań z osobami 

zaproszonymi przez zespół a także wystąpienie pokontrolne zostało przekazane do 

prokuratury i włączone w akta dowodowe tej sprawy. Do momentu zamknięcia umorzenia 

lub postawienia zarzutów w tej sprawie protokół nie będzie udostępniony, 

 

c) wolne wnioski. 

Pan Zbigniew Kongiel przewodniczący Gminnej Spółki Wodnej, powrócił do sprawy 

odwodnienia ul. Kalwaryjskiej. Przypomniał, że do 5 lutego komisja, na którą został 

zaproszony, ustaliła rekomendacje, a jedną z niech jest zlecenie technicznego 

opracowania oraz wszelkich analiz dotyczących spływu wód, ich ilości oraz sposobu 

odprowadzania i na tej podstawie wystąpienie do Wód Polskich o pozwolenie wodno-

prawne na wykonanie nowych rowów i ewentualny odbiór wód. Zapytał, czy projektant 

dokona analizy możliwości odprowadzenia wszystkich wód z całego obszaru. 

Zastępca burmistrza Mateusz Baj odnosząc się do powyższej wypowiedzi poinformował, 
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że nie otrzymał rekomendacji doraźnej komisji. Umowa z firmą zakłada, że projektant 

będzie się starał odwodnić ulicę Kalwaryjską natomiast, jeżeli byłyby rekomendacje komisji 

to jest przestrzeń na rozmowę z projektantem, żeby uwzględnił w ramach tego 

opracowania rekomendacje, które komisja przedstawi.  

Radna Beata Polaczyńska uważała, że nie należy podejmować żadnych ostatecznych 

rozwiązań dopóki ktoś nie przeanalizuje całkowitej sytuacji, bo do podmokłego terenu 

zostanie doprowadzona dodatkowa ilość wody w związku z pracami, które gmina 

zamierza zrobić. Proponowała spotkanie w trybie pilnym.   

Zastępca burmistrza Mateusz Baj podkreślił, że żadne decyzje nie zapadły. Umowa jest 

podpisana natomiast prace projektowe, póki co jeszcze nie ruszyły.  

Radny Zbigniew Adamczyk zgłosił wniosek o spotkanie dyrekcji PSG z przedstawicielami 

kilku sołectw gdzie planowana jest gazyfikacja, 

 

d) informacje, 

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa przypominała o konieczności złożenia 

oświadczenia majątkowego w dniu 29 lutego. Prosiła o potwierdzenie obecności na 

koncercie.  

Sekretarz Piotr Walczak chciał przedstawić informację w sprawie raportu o stanie gminy za 

rok 2019 dotyczące niezafakturowanej wody, natomiast przewodnicząca uznała, że nie jest 

to informacja, lecz zgłoszenie do dyskusji i odniesienie się do pytań zadanych 

w podpunkcie pytania i odpowiedzi mieszkańców, na co nie może pozwolić, zwracając 

przedmówcy uwagę, że był czas na dyskusję.  

Sekretarz podnosił, że zgłaszał się do dyskusji we wskazanym punkcie, lecz 

przewodnicząca nie udzieliła mu wówczas głosu.  

Radna Monika Bolek chciała uzyskać informację, czy będą organizowane w tym roku 

w dniu 1 marca obchody Narodowego Dnia Pamięci Żołnierzy Wyklętych.  

Zastępca burmistrz Mateusz Baj nie był przygotowany do udzielenia informacji, 

niemniej dodał, że obchody będą organizowane jak w poprzednich latach. 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski dodał, że informacja zostanie przekazana w późniejszym 

czasie. 

Radny Szymon Krupa złożył podziękowania za włączenie się w dniu 28 stycznia w akcję 

Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy, podziękował radnym, burmistrzowi. 

Szczególne podziękowania skierował do szkół z terenu gminy, dziękując dyrektorom, 

rodzicom i dzieciom. Podziękował ponadto 43 firmom z terenu Góry Kalwarii, które 

aktywnie włączyły się w pomoc i wsparcie. Podziękował fundacjom i organizacjom Góra 

Biega, piaseczyńskiemu WOPR oraz OSP. 

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa podziękowała radnemu, że podjął się 

koordynacji całej akcji w gminie. 
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Punkt 18. Zamknięcie CVIII sesji Rady Miejskiej. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra 

Fedynicz-Komosa o godz. 18:45 zamknęła CVIII sesję Rady Miejskiej. 

 

 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Aleksandra Fedynicz-Komosa 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowała: 

Urszula Kuranowska 


